

ADMISSIONS APPLICATION REQUIREMENTS FOR ROCHAMBEAU, THE FRENCH INTERNATIONAL SCHOOL

Grade entering	Maternelle TPS/PS	Maternelle MS/GS	Elementary 1- 3 (CP, CE1 CE2)	Elementary 4-5 (CM1 CM2)	College 6th-7th (6e - 5e)	College et Lycee 8,9,10 (4,3,2nde)	Lycee 11·12th (1er et T)
Photograph	x	x	x	x	x	x	x
Passport or Birth certificate	x	x	x	x	x	x	x
Motivation letter from parent(s) or legal guardian****	x	x	x	x	x	x	x
Report cards (last yr. & this yr)	x *	x *	x	x	x	x	
Report cards (from 8th grade/4ème to current year)							x
English writing sample**						x (if OIB in 2nde/10th)	x (If OIB)
Motivation letter from student written in French***					x	x	x

RECOMMENDATION FORMS: Recommendation forms to be transmitted to teachers to submit directly to admissions. Send the form links to your teachers.

Homeroom teacher or School Counselor	x	x	x	x	x	x	x
English Teacher						x (if OIB in 2nde/10th)	x (If OIB)

* Maternelle: If you do not have a report card, please indicate the reason in Part 2 of the application. A recommendation for is required for all applicants. If the child is not in school, please have a caretaker submit a recommendation form. If your child is kept at home, we will contact you to schedule an appointment.

** OIB: Option Internationale du Baccaurát – mastery or native-level English is required for acceptance into this option: [Information](#). For entrance into OIB program, one or two critical literary or creative writing compositions of around 250 words corrected by this year’s English teacher

*** This letter should be short (two paragraphs maximum), handwritten, and can be submitted as a pdf scan or image file. Please describe your academic and personal interests and explain your interest in Rochambeau and the French system.

**** Please elaborate on your reasons for selecting Rochambeau, the French curriculum and how it fits with your family.

Note: Recommendation forms not required for returning students who attended Rochambeau in the previous school year.

DOCUMENTS REQUIS POUR UNE DEMANDE D'ADMISSION

Niveau demandé	Maternelle TPS/PS	Maternelle MS/GS	Elementaire-1-3 (CP, CE1 CE2)	Elementaire 4-5 (CM1 -CM2)	Collège 6th-7th (6è – 5è)	Collège et Lycée 8,9,10 (4,3,2nde)	Lycée 11 -12th (1ère et T.)
Photo	x	x	x	x	x	x	x
Passeport ou Certificat de naissance	x	x	x	x	x	x	x
Lettre de motivation des parents ou responsable légal****	x	x	x	x	x	x	x
Relevés de notes (l'an dernier et cette année)	x *	x *	x	x	x	x	
Tous les bulletins trimestriels (de la 4 ^{ème} à l'année actuelle)							x
Devoir en Anglais**						x (if OIB in 2nde/10th)	x (If OIB)
Lettre de motivation du candidat, en Français***					x	x	x

Formulaires de recommandation : Les formulaires doivent être remplis par l'enseignant en ligne. Merci de fournir le lien aux personnes concernées.

L'enseignant actuel, ou professeur principal ou conseillère d'orientation	x	x	x	x	x	x	x
Professeur d'anglais						x (if OIB in 2nde/10th)	x (If OIB)

*Maternelle : Un formulaire de recommandation est demandé en maternelle. Si votre enfant n'est pas à l'école, merci de faire remplir un formulaire de recommandation par un nourrice, ou directeur de crèche ou garderie. Si vous n'avez pas de personne, nous vous contacterons.

** OIB: Option internationale du Baccalauréat- niveau bilingue en Anglais demandé. [For more information](#). Pour une admission à l'option OIB, il est demandé de fournir un devoir de composition littéraire ou critique, d'environ 250 mots, corrigé par le professeur d'Anglais actuel

*** Cette lettre courte (deux paragraphes maximum) et manuscrite peut être soumise en format pdf ou jpeg. Décrivez vos intérêts scolaires et personnels et expliquez votre intérêt pour Rochambeau et le système français.

**** Veuillez expliquer votre intérêt pour Rochambeau, le programme français et comment il s'intègre à votre projet familial.

Note: Les formulaires de recommandation sont à faire suivre directement au service des admissions par les enseignants. Les lettres de recommandation ne sont pas demandées d'anciens élèves de Rochambeau qui sont parti l'année scolaire précédent.